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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a nyugdíjasok és a fogyatékossággal élők 
kedvezményes üdülésével?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyarország 2020. évi központi költségvetésének megalapozásáról szóló törvénytervezet 
alapján a nyugdíjasok és a fogyatékossággal élők kedvezményes állami üdültetése a jövőben 
kimarad az Erzsébet programból, és már csak a gyerekek üdültetése és étkezése marad benne.

Ez az intézkedés tízezreket érint hátrányosan, mivel tavaly 43 ezer nyugdíjas és 9 ezer 
fogyatékossággal élő tudott szociálisan üdülni. A 2012-ben bevezetett Erzsébet program fő célja a
szociális üdültetés volt a rászoruló családok, fogyatékossággal élők és nyugdíjasok számára.

Kérem Miniszter Urat, hogy szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseinkre:

Miért szűnik meg az Erzsébet programban a nyugdíjasok és fogyatékossággal élők szociális 
üdültetésének támogatása? 

Egyéb programban vagy más eszközzel tervezi-e a kormány támogatni ezeknek a csoportoknak a 
kedvezményes állami üdülését, vagy teljesen megszünteti azt? 

Válaszát és együttműködését előre is köszönjük.

Tisztelettel:

Schmuck Erzsébet (LMP) és Ungár Péter (LMP)
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